
Zápis KRJ 22.4.2023

Přítomní:

Jan Michna - Gonzáles, Jakub Grós - Jag, Pavel Šťastný - Kaktus, Petr Veselý - Wesa,
Oldřich Vávra - emeritní Starosta, Vít Fojtík - Fox, Marek Filák - Murph, Aleš Cepek -
Kšanďák.

On-line přítomní:

Omluveni: Lubomír Melichařík - Bam, Alice Čapounová, Eva Fišerová - Sopka, Michal
Čuban - Williák

Nepřítomen:

Online hlasování

"Krajská rada Zlínského kraje schvaluje Dotační vyhlášku Zlínského kraje č.01/2023."
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 1

"KRJ Zlínského kraje podporuje návrh na Medaili skautské vděčnosti Miroslavu Rudickému."
Pro: 8
Proti: 0
Zdržel se: 1

Krajská rada junáka Zlín uděluje výjimku z registrace jednotkám
* 721.01.004 - Kmen RS
* 721.02.002 - 2. oddíl skautů
* 724.11.001-1 - Orli
* 724.11.002 - Rysi
pro vadu "zástupce vedoucího oddílu nemá platnou kvalifikaci". A informuje jednotky, že v
příštím roce výjimka udělena nebude.
PRO: 9
PROTI: 0



Výsledek: Schváleno

Krajská rada junáka Zlín uděluje výjimku z registrace jednotce
* 724.11.001-2 - RS Cavitas
pro vadu "vedoucího oddílu nemá platnou kvalifikaci". A informuje jednotku, že v příštím roce
výjimka udělena nebude.
PRO: 9
PROTI: 0
Výsledek: Schváleno

Krajská rada junáka Zlín uděluje výjimku z registrace jednotce
* 721.03.015 - Mafie 011
pro vadu "zástupce vedoucího oddílu nemá platnou kvalifikaci". A informuje jednotku, že v
příštím roce výjimka udělena nebude.
PRO: 1
PROTI: 8
Výsledek: NEschváleno

Krajská rada junáka Zlín uděluje výjimku z registrace jednotce
* 724.08.001 - Pampelišky
pro vadu "zástupce vedoucího oddílu nemá platnou kvalifikaci". A informuje jednotku, že v
příštím roce výjimka udělena nebude.
PRO: 5
PROTI: 4
Výsledek: Schváleno

Krajská rada junáka Zlín uděluje výjimku z registrace jednotce
* 724.04.035 - 35. oddíl Ještěrky
pro vadu "zástupce vedoucího oddílu nemá platnou kvalifikaci". A informuje jednotku, že v
příštím roce výjimka udělena nebude.
PRO: 5
PROTI: 4
Výsledek: Schváleno

1. Úkoly z minula

Řešeno v samostatných bodech:
● Kšanďák, Williák: Alice prosí okresní rady o Revizní zprávy okresů - Zlín (stav

neznámý), KM splněno



● Jag: Aktualizace náborového posteru pro příští KRJ i ORJ - v průběhu

Nové úkoly:
● Gonzáles: Informuje ústředí ohledně hospodaření z let 2014 a 2015 - v průběhu
● Olda: Pošle informace o školení pro hospodáře - splněno
● Kaktus: Pošle seznam hospodářů, které doporučuje na školení v UH - splněno
● Gonzáles: Následně tyto hospodáře osloví napřímo po vzoru pozvánky na Falconeri -

splněno
● Olda, Williák, Kšaňdák, Murph: Zjistí do 15.2. zájem o hospodářský kurz - splněno
● Kaktus: Dofinalizuje mimořádnou energetickou dotaci - splněno
● Jag: Dopracuje koncept krajské dotační vyhlášky - splněno
● Gonzáles: Založí spořící účet u FIO a převede na něj adekvátní částku - splněno
● Jag: Nasdílí žádost od Valašského skautingu - splněno
● Jag: Poprosí na Facebooku o mediální ohlasy - splněno
● Sopka: Zjistí vůli pořádat krajský sněm - splněno
● Fox: Pošle informace o Dostupném skautingu - splněno

2. Uzavření hospodaření z předchozích let

Přehled hospodaření k 26.1.2023 ve SkautIS:

2014, 2015 (předchozí vedení) - není Potvrzeno
● platí status quo z minula, @Gonzáles již jen informuje Ústředí, že tyto dva roky

nebudeme řešit a jdou na vrub Ústředí

3. Dotační vyhláška 2023
● dotazy? Nejsou
● nový formát vyhlášky použila skoro polovina krajů



● je možné, že se bude navyšovat na provoz (doporučení - věnujte na vzdělávání
vlastní prostředky, těch 30% které musí být na dokrytí provozní dotace)

● je možné, že základ dotace nepřijde v termínu (z Ústředí)
● upozornění na zachování rezerv i pro tyto případy
● sledujte tituly, žádejte o dotace na nové oddíly, opravy kluboven atp.

4. Velké a rádcovské akce
“KRJ schvaluje dotaci na pořádání Svojsíkových závodů ve výši 10 000 kč pro následující
základní kola - Zlín, Kroměříž, Vsetín, UH a 20 000 kč na pořádání krajského kola.”
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 0

“KRJ schvaluje dotaci ve výši 25 000 kč na Rikitanův memoriál.”
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 0

“KRJ schvaluje dotace na rádcovské kurzy Frgál (6000 kč), KRROJ (8000 kč) a Rádcovské
setkání okres Zlín (7800 kč).”
Pro: 6
Proti: 0
Zdržel se: 0

5. Revizní Komise

● RK nepřítomna na radě, nutno do příště zkontrolovat body:
○ KM poslalo
○ Zlín není hotový, nevíme, co chybí @Williák zjistí stav a zařídí poslání -

dlouho už zjišťuje stav

6. Nabídka kurzu pro RK
● Ellie nás kontaktovala s nabídkou kuzu pro revizní komise, termín by byl na nás,

ideálně ale stanovit jej dopředu
● Jag kontaktuje Ellie, že budeme rádi za lednový termín (2024)

7. Zhodnocení registrace
● rapidně rostoucí trend v celokrajském pohledu
● jak jsou na tom okresy?



○ UH - údiv, že se daří sbírat rádce, kteří to zvládnou absorbovat
○ VS - tři střediska rostou organicky (ValMez, VS, Lidečko), třeba i kvůli novým

oddílům nebo benjamínkům, Kelč stagnuje, Rožnov extrémně stagnuje,
děcek bylo, ale nemá to kdo vést

○ KM - pokles vzhledem k odchodu střediska Holešov, ale i tak maličký nárůst,
možná se podaří vzkřísit středisko v Kvasicích (je tam 20 dětí) - oddíl tam je

● Gonzáles - průběžně těch výjimek ubývá, díky za to
○ do Náčelnictva předána informace o kvalifikace OS klubů
○ předána také informace potřeby víkendového VK pro zkušené

8. Svojsíkovy závody
● UH

○ Proběhlo v pořádku, Olda kuchal 30 slépek
○ Doporučuje zaměřit se na předávání zkušeností mezi generacemi
○ Doporučuje probrat i feedback v rámci okresu

● Stavy přihlašování - základní kola
○ KM (4/12), VS (12/30), ZL (30/30)

● Krajské kolo
○ 26.-28.5.2023
○ přijede Véňa, proběhne tam i strategická diskuze (externí návštevy kvůli

diskuzi avšak v limitované podobě kvůli organizaci)
○ za krajské závody prosíme o neprodlužování termínu přihlašování na květen

a prosíme nejzazší termín 30.4.2023, ať jsou jasnější počty postupujících
hlídek

9. Účast na NSJ
● celkově jde o jednu z nejmasivnějších akcí (cca 5000 účastníků)
● členové KRJ mají možnost se nahlásit jako návštěva

10. Sněmy 2023 + Budoucnost KRJ a krajský sněm
● sněm bude 13.leden 2024

○ Otrokovice (Medvěd) se přihlásil k pořádání sněmu, což může pomoci
Vizovicím, které by nastávající sněm měli k pořádání náročnější

○ nezapomínejte na náhradníky, na všechny úrovně, ne jen jednoho, 2-3
○ nepodceňovat nástupnictví
○ je schválená vyhláška



○ doporučení pro střediska, aby měla teď znovu sněm, v případě, že si
neposunula a tím naskočili znovu do cyklu

● Doporučení stanovit si termín okresního sněmu do léta, čím dříve, tím lépe, ať i
střediska mohou stanovit své termíny co nejdříve

● Následnictví na úrovni ORJ
○ KM - složitá situace s budoucností, indikace, že by mohl chtít převzít Akéla,

indikace, že Polárka bude chtít přejít pod kraj. Pak je otázka, nakolik má
současně spíše nefunkční okres zachovávat v počtu 3 středisek, z čehož dvě
jsou malá a jedno z těch dvou dlouhodobě problematické

■ bratr Akéla, plus se rýsuje tým, lidé jsou natěšení, tak ať pracují
■ 23.9.2023

○ UH - Olda už to chce předat, má nějaké soukromé tipy
■ hledá se nový předseda ORJ, bude nový předseda a zástupce
■ hospodář by měl fungovat dál
■ vymýšlí bodovací systém na rozdělování dotací
■ termín září/říjen

○ Vsetín - Murph chce skončit, nějaké naděje tam jsou, věřím, že se to podaří
■ čeká se na sněmy na střediscích
■ 30.11.2023

○ Zlín - Nechtějí to dělat, zkouší lámat Medvěda do vedení
● Následnictví na úrovni KRJ

○ Gonzáles i Jag chtějí také kraj předat
○ Jag dává příslib i v radě pokračovat pro archiv a pomoc s rozjezdem
○ Gonzáles dává příslib, že může i nadále plnit roli krajánka v Náčelnictvu

11. Zprávy z okresů a krajských legátů / delegátů
● UH - Olda

○ závody již proběhly
○ setkání hospodářů dnes 22.4.2023
○ řeší bodovací systém pro rozdělení části dotace
○ setkávají se každý měsíc, střídají online/prezenčně
○ střediska jsou aktivní, poslední velká akce pro RaR Mafiání
○ žádná zpráva o obměně na střediscích - změny v Jalubí, Uh. Brod,
○ nový oddíl Nivnice - pod Suchou Lozí

● KM - Kšanďák:
○ 19.4. poslední ORJ, online
○ Svojsíkův závod má pořád středisko Lipník, málo přihlášených hlídek
○ Akéla nabídl - setkání oddílových rad
○ ve středisku Lipník mají novou hospodářku



● ZL - Williák
○ požádat o doplnění

● VS - Murph
○ Rožnov - pomalu se to hýbe, momentálně se jedná o změnu zápisu v katastru

■ orj se bude na příští radě bavit o nucené správě, ve spolupráci s
Honzou Novákem

○ nový oddíl v Polance

● Vodní skauti - Wesa
○ xxx

● OS - Bam
○ xxx

● Svojsíkův oddíl
○ xxx

● Vzdělávací a výchovné okénko
○ xxx

12. Report ze setkání KRJ s VRJ
● Výborná armosféra, přínosné, rádi by rozšířili
● Pátek

○ Povinnost řešit odpady (máme smluvně třízeno?)
○ Kolik si kraje berou - jako ZLK jsme docela na minimu
○ Identita krajů - diskuze, zda-li dává nebo nedává smysl
○ Co kraje dělají? Různé modely, závisí na týmech a kapacitě, určitě není ZLK výjimkou
○ Rezerva jednotek - zjišťujeme, že docela závisí na tom, zda-li mají nemají základny

(např. Kraje od stovek tisíců do milionů)
○ Půlka krajů přešla na novou dotační template vyhlášku

● Vzdělávání
○ možné koncepce

● Sněmy
● Myslet na delegáty i náhradníky

13. Zprávy z Náčelnictva
● příští NJ bude v červnu



14. Ostatní
● kontakt od Leoše Novotného, vlastník obory Radějov

○ nabídka pro skauty, nabízí k dispozici oboru
○ aby se to mohlo uskutečnit, byl by třeba nějaký dobrovolník, který by si to vzal

pod svá křídla
○ vypadá to ale na komerční využití, cílí se na “movitější” skauty
○ krátce diskutováno s některými členy VRJ, moc to nedávalo smysl

● Saturn Holešov, malá čístička odpadních vod, při rekonstrukcích, umí to.

10.05.2023 zkontroloval:
Honza Michna - Gonzáles



Příloha č.1 detaily registrace








